
Reacties van drie ervaringsdeskundigen op het conceptwetsvoorstel Modernisering en uitbreiding 

strafbaarstelling mensenhandel 

 

Ik werkte met een landgenoot meer dan een jaar in een wasserij, kreeg weinig betaald en moest daar 

ook overnachten. Als slachtoffer van uitbuiting wil je gewoon dat je je salaris krijgt waarvoor je zo 

hard gewerkt hebt. Ik hoop dat deze wet hier ook bij gaat helpen! En dat het geld er dan ook echt 

komt, want de uitbuiters zijn vaak slim.  

Hassan (niet zijn echte naam), cliënt FairWork 

 

Ik heb maandenlang samen met andere ongedocumenteerde jongens in de bouw gewerkt en steeds 

werd onze betaling uitgesteld. Ik wil gerechtigheid voor alle slachtoffers van uitbuiting. Dat dit nu 

vaak niet gebeurt vind ik onbegrijpelijk. Mijn baas krijgt hoogstens een boete, maar hij is gewoon een 

crimineel die misbruik van ons heeft gemaakt. Ik hoop dat de nieuwe wet hier verandering in brengt.  

Marcelo, cliënt FairWork  

 

Ik werkte en woonde in een huishouden waar ik maar een deel van het afgesproken salaris kreeg en 

mijn paspoort werd afgenomen. Het was voor mij heel spannend om aangifte te doen nadat ik was 

uitgebuit. Ik wist niet wat er zou gebeuren en of mijn zaak ‘ernstig genoeg’ was om bescherming te 

krijgen. Ik hoop dat dit met deze wet duidelijker wordt, zodat andere mensen in dezelfde situatie 

beter weten waar ze aan beginnen als ze naar de autoriteiten stappen. 

 Maylene, cliënte FairWork  

 


